
 
  

Αθήνα, 10 Μαρτίου 2021 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

προς  τους κ. Υπουργούς Εσωτερικών, Οικονομικών,  Υγείας 

   

Θέμα: «Προμήθεια, χωρίς προκήρυξη, 1.000.000 μασκών υψηλής 

προστασίας, από την Περιφέρεια Αττικής » 

 

Η Περιφέρεια Αττικής με πρόσκληση της ( Α.Π. 151960) στις 24/2 κάλεσε, χωρίς 

προηγούμενη δημοσίευση προκήρυξης, ενδιαφερόμενους να υποβάλουν 

προτάσεις για προμήθεια 1.000.000 μασκών υψηλής προστασίας (τύπου 

ΚΝ95), συνολικού προϋπολογισμού 1.000.000,00 € (πλέον ΦΠΑ). Ως 

καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφοράς για την προμήθεια των εν λόγω 

μασκών οριζόταν η 25/2, δηλαδή η επομένη της δημοσίευσης της πρόσκλησης 

ημέρα και προβλεπόταν και ώρα, η 12:00 μεσημβρινή, με αποτέλεσμα  η 

προθεσμία ενημέρωσης των ενδιαφερομένων και υποβολής πρότασης εκ 

μέρους τους ήταν, επί της ουσίας,  λιγότερη των 24 ωρών. 

Η Περιφέρεια επιχειρεί να δικαιολογήσει αυτήν την νέα, μετά την απόφαση με 

τα  rapid test, εξόφθαλμα «φωτογραφική» πρόσκληση ισχυριζόμενη ότι  δεν 

είναι δυνατή η τήρηση των προθεσμιών που προβλέπονται για τις 

διαγωνιστικές διαδικασίες, λόγω της επείγουσας ανάγκης για την αντιμετώπιση 

της διασποράς της πανδημίας COVID-19, ισχυρισμός ο οποίος δεν αντιστοιχεί 

στην πραγματικότητα καθώς η πανδημία ήδη μετράει ένα έτος από την έναρξη 

της, χρονικό διάστημα που δεν δικαιολογεί το αφήγημα περί επείγοντος και 

έκτακτου γεγονότος 

Επειδή διαδικασίες, μέσω πρόσκλησης, δεν επιτρέπουν τη λήψη των 

οικονομικότερων προσφορών από τυχόν ενδιαφερόμενους 

Επειδή διαδικασίες, μέσω πρόσκλησης, δημιουργούν δικαιολογημένες 

υπόνοιες για αδιαφάνεια και εξυπηρέτηση «ημετέρων», αφού αποκλείονται από 

αυτές, άνευ λόγου, πολλές εταιρείες  

Επειδή διαδικασίες, μέσω πρόσκλησης, με τόσο ασφυκτικά χρονικά περιθώρια, 

δεν υπηρετούν τα απαραίτητα ποιοτικά κριτήρια, που απαιτούνται στην 

προμήθεια προϊόντων, όπως μάσκες υψηλής προστασίας 
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Επειδή διαδικασίες, μέσω πρόσκλησης, δεν διασφαλίζουν το δημόσιο 

συμφέρον, ιδιαίτερα όταν αφορούν προμήθειες τόσο μεγάλου χρηματικού 

ύψους, όπως το 1.000. 000 ευρώ 

Επειδή η Περιφέρεια Aττικής κατ΄ επανάληψη προβαίνει σε τέτοιες διαδικασίες, 

όπως επισημάναμε και σε προηγούμενες ερωτήσεις μας (πχ στις 11/2, για την 

απευθείας προμήθεια  rapid tests,  ερώτηση για την οποία δεν έχουμε ακόμα, 

ένα μήνα μετά, λάβει απάντηση) 

 Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Για ποιο λόγο επιλέχθηκε η διαδικασία της διαπραγμάτευσης με 

απ’ ευθείας πρόσκληση και όχι με δημοσίευση προκήρυξης και 

ανάρτηση στη Διαύγεια ώστε να δοθεί η δυνατότητα μεγαλύτερης 

συμμετοχής εταιρειών στη διαπραγμάτευση;  

2. Τι μέτρα θα ληφθούν προκειμένου να πάψει η  κατ΄ επανάληψη 

προμήθεια προϊόντων από την Περιφέρεια Αττικής, μέσα από 

διαδικασίες απευθείας ανάθεσης και όχι μέσα από διαγωνιστικές 

διαδικασίες;  

3. Πως διασφαλίζεται το δημόσιο συμφέρον αλλά και η υγεία των 

πολιτών, μέσα από τέτοιες διαδικασίες προσκλήσεων, ουσιαστικά 

απευθείας αναθέσεων; 

 

 

Οι ερωτώσες/ώντες Βουλεύτριες/τές 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

Αγαθοπούλου Ειρήνη – Ελένη 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος- Χρήστος 

Βαγενά Άννα 

Βαρδάκης Σωκράτης   

Γκιόλας Ιωάννης 

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή  

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μουζάλας Ιωάννης  

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Νοτοπούλου Αικατερίνη  

Παππάς Νικόλαος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 



Τζάκρη Θεοδώρα 

Φίλης Νικόλαος 

Φωτίου Θεανώ 

 




